

The file contains information in following languages,

English, Deutsch, Chinese (中文)

Please move further down to find the language you are looking.

TorqueVario®-S ESD

Meets your requirements

A variably settable torque which covers a large range of usage.

Erfüllt Ihre Ansprüche

Variabel einstellbares Drehmoment deckt großen Anwendungsbereich ab.

满足您的要求

扭矩可灵活调节，广泛适用各类应用场景。



DE TorqueVario®-S ESD

- **Steigert Ihre Effizienz:** Das richtige Drehmoment schützt Sie vor Materialbeschädigungen und Nacharbeit.
- **Schont Ihre Gesundheit:** Mit patentiertem SoftFinish® Griffdesign für hand- und muskelschonendes Arbeiten. Von Ärzten und Therapeuten des AGR empfohlen!
- **Senkt Ihre Kosten:** Elektro-statisch ableitende Werkzeuge schützen elektronische Bauteile vor Zerstörung.
- **Erfüllt Ihre Ansprüche:** Variabel einstellbares Drehmoment deckt großen Anwendungsbereich ab.

EN TorqueVario®-S ESD

- **Increases your efficiency:** The correct torque avoids damaging material and no follow-up work is necessary.
- **Protects your health:** With the patented SoftFinish® handle design, ensuring work is kind to hands and muscles. Recommended by doctors and therapists at German Campaign for Healthier Backs.
- **Lowers your costs:** Electrostatically conductive tools protect electronic components from damage.
- **Meets your requirements:** A variably settable torque which covers a large range of usage.

CN TorqueVario®-S ESD

- **提高您的效率:** 使用正确的扭矩可避免损坏材料，无需后续返工。
- **保护您的健康:** 专利 SoftFinish® 手柄设计符合人体工学，操作时可减轻手部和肌肉负担。该设计获得德国“健康背部运动”组织的医生和治疗师推荐。
- **降低您的成本:** 防静电导电工具可有效保护电子元件，防止静电损坏。
- **满足您的要求:** 扭矩可灵活调节，广泛适用各类应用场景。



TorqueVario®-S ESD

Drehmomenteinstellung / Torque setting / 扭矩设置

According to Standard EN ISO 6789 it is required the tool is calibrated after 5.000 clicks or 1 year from start of use.

根据 EN ISO 6789 标准，此工具自首次使用起，每完成 5,000 次到位响声后或使用满 1 年后，必须重新进行校准。



EN ISO 6789-1
ASME B107.14M
DIN EN 61340-5-1
DIN EN 61340-5-2

